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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 6/2021 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 21.6.2021 

 
PRÍTOMNÍ:   Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Ing. Marián Peciar, PhD., Ing. Alena Michalová, prof. 

Ing. arch. Ľubica Vitková, PhD., prof. Ing. František Uherek, PhD., prof. Ing. Alojz Kopáčik, PhD., Ing. Lukáš 
Šoltés, PhD., prof. Ing. Miloš Čambál, CSc., prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., prof. Ing. arch. Pavel Gregor, PhD., 
prof. Dr. Ing. Miloš Oravec, Dr.h.c. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD., prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD., Ing. 
Miloslav Štujber, Ing. Andrej Majstrík 

 
TRVALE PRIZVANÍ:   Ing. Juraj Rybanský 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Aktuálne otázky STU v súvislosti s COVID-19 - ústna informácia 
3. Návrh nového grafického rozhrania webových stránok STU/fakúlt  
4. Návrh metodického usmernenia k utváraniu odporúčaných študijných plánov študijných programov prvého, druhého a tretieho 

stupňa štúdia na STU  
5. Pravidlá a postupy na uskutočňovanie HaI konaní na STU v Bratislave  
6. Rôzne 

6.01 Hodnotenie STU v QS - World University Ranking  
6.02 Súkromná materská škola STU v Bratislave – čerpanie finančných príspevkov  
 

K BODU 1:  Otvorenie 
 
V úvode rokovania Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora, privítal členov kolégia rektora,  
osobitne riaditeľa ÚM STU, doc. Ing. Mariána Zajka, PhD., a ďalších prizvaných hostí na rokovaní. Informoval, že riaditeľ ÚM STU sa ako  
zástupca jednej zo súčastí STU bude v budúcnosti spolu s dekanmi zúčastňovať všetkých rokovaní grémií STU. 
Následne informoval o programe 6. zasadnutia Kolégia rektora STU v roku 2021.  
 
UZNESENIE: 6.1/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 6. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
K BODU 2: Aktuálne otázky STU v súvislosti s koronavírusom COVID-19 - ústna informácia 
 
Prorektor Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora v krátkosti konštatoval, že všetky okresy v rámci BA sa t. č. nachádzajú v žltej 
farbe a je vysoko pravdepodobné, že budúci týždeň by sa mohli dostať do zelenej fázy COVID automatu. 
Konštatoval, že s ohľadom na priaznivú situáciu KŠ STU v ostatných dňoch nezasadal, všetky aktivity (napr. odubytovávanie študentov) 
prebiehajú podľa plánu.  
 
UZNESENIE: 6.2/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o aktuálnych otázkach STU v súvislosti s koronavírusom COVID-19. 
 
K BODU 3: Návrh nového grafického rozhrania webových stránok STU/fakúlt 

 
Materiál v krátkosti uviedla prorektorka Vitková.  
Informovala, že dokument je predložený v súvislosti s realizáciou redizajnu internetových stránok STU a jej fakúlt. Obsahuje návrh nového 
grafického rozhrania webových stránok, ktorý zohľadňuje aj celkovú koncepciu, t. j. novú informačnú štruktúru stránok. Snahou je, aby 
boli stránky založené na moduloch, ktoré budú administrované na jednotlivých fakultách.  
Zároveň uviedla, že sa uskutočnilo niekoľko stretnutí s jednotlivými prodekanmi a príslušnými správcami stránok na fakultách s cieľom 
pripomienkovať návrh. Pripomienky boli zapracované. 
Následne privítala a predstavila prizvaných hostí - spracovateľov koncepcie web stránok, pánov Ing. Mateja Mihalecha a Ing. Štefana 
Uherčíka zo spoločnosti Touch4IT a Ing. Vladimíra Svrčka z ÚPV R STU.  
P. Uherčík uviedol prezentáciu pod názvom „Redesign portálu stuba.sk“, v ktorej sa venoval uvedeným oblastiam:  

1. Rekapitulácia doterajších krokov 
2. Priority a hlavný fokus dizajnového návrhu 
3. Identifikované limitácie riešenia 
4. Dizajnový návrh - prehľad typológie podstránok 
5. Dizajnový návrh - prehľad dôležitých UI elementov 
6. Dizajnový návrh - atomický design systém 
7. Dizajnový návrh - adaptácie dizajnu na fakulty 
8. Odovzdanie podkladov a ďalšie dizajnove iterácie  

 
K prezentácii sa viedla rozsiahla diskusia, do ktorej sa zapojili: 
Dekan Gregor 

 konštatoval, že STU sa rozhodla preferovať lacnejšiu formu redizajnu web stránok, a využitie existujúceho redakčného systému 
BUXUS cestou jeho upgradeu 
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 zaujímal sa, 
o čo presne znamená technologický upgrade 
o či riešenie bude kompatibilné s IS AIS 
o či je známy orientačný termín implementácie 

Tiež sa zaujímal o cenový rozdiel v porovnaní s prípadným novým redakčným systémom. 
 
Ing. Svrček informoval, že z hľadiska technickej realizácie boli identifikované viaceré možnosti, vyhodnocovali sa rôzne kritériá. Za  
najrýchlejšie a najvýhodnejšie riešenie považovali upgrade redakčného systému BUXUS na najnovšiu verziu. Uvedená alternatíva je  
aktuálne dohodnutá, objednaná a bude realizovaná v priebehu budúceho mesiaca. Následne prebehne ďalšia fáza - implementácia  
samotného nového dizajnu s novou informačnou štruktúrou, ideálne do konca roka 2021.  
Ďalej uviedol, že bezpečnostný a technologický upgrade systému predstavuje výdavky vo výške cca 2 600 EUR. Implementácia a samotné 
riešenie bude v réžii ÚPV R STU a v spolupráci s kolegami so spoločnosti Touch4IT.  
K prepojeniu na IS AIS informoval, že dátové stránky budú mať pevnú dátovú štruktúru, tzn., že informácie budú preberané zo všetkých 
dostupných informačných systémov STU. Podľa jeho vyjadrenia pôjde o vysokú mieru eliminácie potreby práce redaktora, ktorí vo 
väčšine prípadov nie sú veľmi technicky zdatní. 
Konštatoval, že aj vzhľadom na závery MIRRI (len 42%-ná prístupnosť webového sídla) bude zredukovaný počet redaktorov, pre 
zostávajúcich budú na ministerstve prebiehať nové školenia vrátane absolvovania záverečných testov.  

 
Prorektor Moravčík 

 poukázal na potrebu kompatibility obsahu stránky v AJ a SJ v pomere 1:1 
 anglická mutácia web stránky by mala byť primárne otvárateľná v zahraničí 
 bude potrebné investovať aj do kvalitného prekladu stránky 

o pán Uherčík uviedol, že existuje možnosť automatickej detekcie krajiny, z ktorej sa osoba pripája, úvodný kontakt so 
stránkou je možné nastaviť  

o čo sa týka obsahu, v rámci nových stránok odporučil zamerať sa skôr na výraznú redukciu obsahu a z dôvodu ľahšieho 
prístupu a lepšej orientácie aplikovať heslovité verzie  

 
Dekan Šooš 

 uviedol, že návrh konzultoval s kompetentnými pracovníkmi na SjF STU 
 navrhované riešenie považuje za „facelift“ redakčného systému BUXUS 
 zaujímal sa, či uvedená platforma nie je zastaraná a či má budúcnosť 

o Ing. Svrček informoval, že ide o jednu z najväčších IT firiem, ktorá vydáva nové verzie systému na pravidelnej báze 
 do zmluvy o spolupráci navrhol zahrnúť vyhlásenie o bezodplatnej technologickej podpore 
 upozornil na nejasnú otázku ohľadom bezpečnosti stránky 

o prorektor Moravčík informoval, že uvedené bude riešené v spolupráci s CVT STU 
 
V závere diskusie prorektor Moravčík požiadal dekanov (podľa vzoru SjF STU) prediskutovať uvedený návrh s príslušnými pracovníkmi a 
odborníkmi na fakultách a zaslať písomné pripomienky, resp. stanovisko prorektorke Vitkovej do piatku 25.6.2021. Následne budú 
v prípade potreby predložené pripomienky diskutované na zasadnutí Vedenia STU dňa 28.6.2021. 
 
UZNESENIE: 6.3/2021-KR 
Kolégium rektora STU schvaľuje návrh nového grafického rozhrania webových stránok STU/fakúlt s pripomienkami. 
 
K BODU 4:  Návrh metodického usmernenia k utváraniu odporúčaných študijných plánov študijných programov prvého, 

druhého a tretieho stupňa štúdia na STU  
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková ako 2. čítanie.  
Návrh metodického usmernenia k utváraniu odporúčaných študijných plánov študijných programov prvého, druhého a tretieho stupňa  
štúdia na STU bol vypracovaný ešte doc. Bakošovou a je v súlade s čl. 4 bod 2 Štatútu STU v  znení jeho dodatkov č. 1 až 11 a v súlade  
s príslušnými ustanoveniami Študijného poriadku STU v platnom znení s cieľom zadefinovať rámcové pravidlá pre utváranie  
odporúčaných študijných plánov študijných programov. Materiál bol prerokovaný na poradách s prodekanmi pre vzdelávanie v dňoch   
06.11.2020, 12.02.2021, 12.04.2021 a 10.05.2021. 
 
Z diskusie: 
Dekan Oravec 

 Vyjadril nesúhlas s materiálom. Konštatoval, že formulácie boli zjemnené, avšak dokument svojim spôsobom stále považujú za 
zaväzujúci. Podľa jeho vyjadrenia už bol pripomienkovaný a napriek tomu stále nezohľadňuje osobitosti fakúlt a tiež fakt, že za 
ŠP je zodpovedný garant ŠP. Za riziko považujú aj nastavenie účinnosti tohto metodického usmernenia dňom vyhlásenia, bez 
uvedenia, že by tieto usmernenia/odporúčania mali platiť až vtedy, keď už bude možné robiť vážnejšie zmeny v ŠP. 

o prorektor Kopáčik uviedol, že materiál má odporúčací charakter a vysvetlil podstatu niektorých pravidiel 
 
Prodekan Šoltés 

 v rámci Čl. 2, bod 1 - “ Odporúčaný študijný plán študijného programu prvého, druhého a tretieho stupňa štúdia je vytvorený z 
povinných, povinne voliteľných a výberových predmetov.“ – navrhol nahradiť spojku “a” za “,prípadne“ 

o prorektorka Vitková konštatovala, že vylúčenie výberových predmetov nepovažuje za šťastné riešenie, výberové 
predmety by mohli podľa jej vyjadrenia dokonca pomôcť študentom, ktorí študujú v zahraničí - ako príklad uviedla 
rôzne letné školy, vstup do konzorcia EULISTO a pod., výberové predmety považuje za veľkého pomocníka  
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Dekan Šooš 
 Čl. 4, bod 3 - „Do odporúčaného študijného plánu prvého roka tretieho stupňa štúdia sa odporúča zaradiť predmety metodológia 

vedeckej práce 1 a metodológia vedeckej práce 2 alebo ich ekvivalenty spravidla ako povinné predmety...“ – uviedol, že textáciu 
považuje za protirečivú (na jednej strane ide o odporúčanie, na druhej strane je definované „spravidla ako povinné predmety“)  

  
Riaditeľ ÚM STU, doc. Zajko 

 konštatoval, že v texte je uvedené, že výberové predmety “môžu” byť, tzn. nie sú povinné 
 
Prorektor Kopáčik 

 uviedol, že redukciu pravidiel nepovažuje za správne riešenie, konštatoval, že aj v minulosti boli nastavené jednotné limity na 1. 
aj 2. stupni štúdia (počet voliteľných výberových predmetov), 3. stupeň je podľa jeho vyjadrenia aj v zahraničí riešený na 
všetkých univerzitách jednotne, je za presadzovanie jednotného univerzitného princípu  

 
Zástupca UOO STU, Ing. Štujber 

 zaujímal sa, či pojem „soft skills“ nemá rozumný, resp. adekvátny preklad v SJ 
 vzhľadom na zastúpenie ÚM STU navrhol, aby bol v celom texte, kde sa nachádza slovo „fakulta“ doplnený aj ústav, napr. „určí 

fakulta a ÚM.....“  
 
Prorektor Moravčík záverom uviedol, že v zásade ide o formu metodického usmernenia, tzn. dokument umožňuje relatívnu voľnosť 
rozhodnutí. 
 
UZNESENIE: 6.4/2021-KR 
Kolégium rektora STU schvaľuje návrh metodického usmernenia k utváraniu odporúčaných študijných plánov študijných programov 
prvého, druhého a tretieho stupňa štúdia na STU s pripomienkami. Po zapracovaní pripomienok odporúča metodické usmernenie vydať. 
 
K BODU 5: Pravidlá a postupy na uskutočňovanie HaI konaní na STU v Bratislave 
 
Materiál uviedol prorektor Kopáčik ako návrh smernice rektora v 2. čítaní.  
Dokument bol po zapracovaní pripomienok, tzn. v upravenej forme prezentovaný a schválený na ostatnom zasadnutí VR STU. Konštatoval, 
že t. č. ide o formálny úkon schválenia finálnej verzie dokumentu v Kolégiu rektora STU. 
 
Z diskusie: 
Dekan Oravec 

 zajímal sa, či je nutné prerokovanie materiálu, ktorý bol už schválený na VR STU 
Prorektor Moravčík uviedol, že nie všetci členovia kolégia rektora sú aj členmi vedeckej rady, preto považuje za správne schváliť smernicu 
v jej finálnej verzii.  
Prorektor Kopáčik doplnil, že ide o smernicu rektora, ktorá by mala byť vydaná po schválení v KR STU, preto považuje za žiaduce schváliť 
dokument. 
 
UZNESENIE: 6.5/2021-KR 
Kolégium rektora STU schvaľuje návrh Smernice rektora „Pravidlá a postupy na uskutočňovanie habilitačných konaní a inauguračných 
konaní na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave“ a odporúča interný predpis vydať.  
 
K BODU 6: Rôzne 
K BODU 6.01:  Hodnotenie STU v QS - World University Ranking  

 
Materiál stručne uviedla prorektorka Vitková.  
Konštatovala, že medzičasom sa v rebríčku okrem UPJŠ, UK, STU a TUKE umiestnili aj ďalšie slovenské univerzity, a to UNIZA a SPU. 
Informovala, že materiál obsahuje len stručné a najpodstatnejšie informácie viažuce sa na STU.  
STU sa umiestnila na 801-1000 mieste spomedzi 1300 hodnotenými inštitúcií. Ďalej konštatovala, že najviac percent STU získala vďaka 
akademickej reputácii. Avšak analýza ukázala aj negatívne hodnotenie v zamestnanosti absolventov, v počte získaných citácií, 
internacionalizácii univerzity, rovnako aj v počte zahraničných študentov. Najlepšie výsledky STU zaznamenala v roku 2019 a 2020. 
Aktuálne STU klesá, je však snaha získavať zahraničných študentov a podporovať zahraničné mobility aj prostredníctvom inovácie 
webovej stránky, osobitne za dôležité považuje prezentáciu spolupráce s praxou.  
 
Z diskusie: 
Prorektor Kopáčik 

 uviedol, že STU sa spolu s ďalšími 12 univerzitami zapojila do prípravy projektu v rámci Visegrad Foundation  
o hlavným nositeľom projektu s názvom „Measuring University Excellence in V4 region“ je Óbuda University v Budapešti 
o jediným cieľom projektu je identifikovať slabé stránky univerzít, ktoré sú zapojené v medzinárodných hodnoteniach 

(rankingoch) a hľadať cesty na ich zlepšenie 
 
Prorektor Moravčík 

 konštatoval, že každá agentúra má svoje pravidlá, uviedol, že je potrebné sa zamyslieť, v ktorých kritériách je možné zlepšenie, 
napr. v počte zahraničných študentov 

 podľa jeho vyjadrenia by sa malo nové vedenie zaoberať prípravou strategického plánu, ako s minimálnymi nákladmi v 
rebríčkoch maximalizovať úspech  
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Na uvedenú tému sa viedla široká diskusia, do ktorej sa zapojili: 
Dekan Gatial 

 uviedol, že analyzoval podkapitolu “subject” a konštatoval, že neidentifikoval žiadne odbory v rámci chémie, ani v prírodných 
vedách 

 
Dekan Unčík 

 konštatoval prekvapivý výsledok z hľadiska zamestnanosti absolventov, STU vo všeobecnosti nemá nezamestnaných 
absolventov 

 
Zástupca UOO STU, Ing. Štujber 

 navrhol zamyslieť sa nad kritériami a prioritami ratingových agentúr vo všeobecnosti 
V nadväznosti na uvedené sa viedla voľná diskusia, najmä k téme odchodu študentov do zahraničia (hlavne do ČR), bolo konštatované, že 
uvedené je dlhodobým problémom. 
Riaditeľ ÚM STU, doc. Zajko, v nadväznosti na pripomienku dekana Gatiala navrhol zaujať kvalifikované stanovisko k hodnoteniu 
a identifikovaným nedostatkom, podľa jeho názoru má zmysel adresnejšie pracovať aj s národnostnými menšinami na Slovensku. 
 
V závere dekan Gatial apeloval na potrebu zmeniť celkový obraz vysokých škôl na Slovensku, ktoré sú na verejnosti vďaka médiám 
vnímané negatívne. Prorektor Moravčík navrhol vypracovať analýzu, čo presne a akým spôsobom agentúra vyhodnocuje. 
 
UZNESENIE: 6.6.01/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o hodnotení STU v QS - World University Ranking.  
 
K BODU 6.02:  Súkromná materská škola STU v Bratislave – čerpanie finančných príspevkov 

 
Materiál uviedol prorektor Uherek.  
Stručne zosumarizoval čerpanie finančných príspevkov MŠ STUbáčik za obdobie od 1.1.2021 do 31.5.2021. 
Na základe predpokladaných výdavkov v uvedenom období konštatoval, že k 31.12.2021 budú chýbať finančné prostriedky vo výške 
28 477 EUR. 
Prorektor Moravčík uviedol, že základom je nájsť mechanizmus, ako dotovať aktivity MŠ STUbáčik. Ďalej konštatoval, že priame 
financovanie súkromnej materskej školy zo zdrojov STU je veľmi problematické, a zároveň uviedol, že plánuje osloviť MŠVVaŠ SR so 
žiadosťou o riešenie, resp. povolenie financovať uvedený segment z finančných prostriedkov STU. 
 
UZNESENIE: 6.6.02/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie stav čerpania finančných príspevkov MŠ STUbáčik a ukladá vedeniu zaoberať sa riešením 
situácie.  
 
 
V rámci bodu Rôzne: 
 
Prorektor Kopáčik 

 informoval, že návrhy na vedecký kvalifikačný stupeň (VKS) musia byť zaslané na MŠVVaŠ SR do konca septembra, 
v nadväznosti na uvedené požiadal dekanov o zaslanie návrhov do 15.9.2021 

 informoval, že dňa 30.6.2021 je plánované zasadnutie Etickej komisie STU, komisia sa bude zaoberať dvoma doručenými 
podnetmi 

 dal do pozornosti, že Smernica rektora č. 5/2021 – SR Odborová komisia doktorandských študijných programov na Slovenskej 
technickej univerzite v Bratislave bude v krátkom čase zverejnená 

o v zmysle smernice je povinnosťou dekana do 3 mesiacov od prerokovania návrhu na zosúladenie ŠP v Rade VSK 
predložiť návrh novej odborovej komisie v požadovanej štruktúre 

 
Prorektor Moravčík 

 informoval, že proces ohľadom neukončeného inauguračného konania doc. Benešovej je obnovený – žiadosť o prešetrenie bola 
zaslaná štátnemu tajomníkovi MŠVVaŠ SR 

o dekan Oravec a prodekan Šoltés poďakovali v mene celého vedenia fakúlt za ústretovosť a riešenie vzniknutej situácie 
 
Prorektorka Vitková 

 informovala prítomných o aktuálnom stave počtu uchádzačov na STU k 18.6.2021 
Konštatovala, že počet prijatých uchádzačov je celkovo zatiaľ menej, avšak väčšina fakúlt bude mať ešte 2. kolo prijímacieho konania. 
Následne prezentovala konkrétne údaje fakúlt.  
1. stupeň štúdia: SvF STU (+220), SjF STU (+30), FEI STU (-170), FCHPT STU (-130), FAD STU (-110), MTF STU (-10), FIIT STU (-70), ÚM 
STU (+45) 
2. stupeň štúdia - celkovo je počet vyšší o 350 študentov, konkrétne: SvF STU (-30), SjF STU (+40), FEI STU (+210), FCHPT STU (+30), FAD 
STU (+40), MTF STU (+20), FIIT STU (+20), ÚM STU (+25) 
3. stupeň - celkovo je počet približne rovnaký, výrazne menej prihlásených je na ÚM STU, ostatné fakulty majú cca rovnaký počet. 
 
Prorektor Moravčík požiadal o distribúciu prehľadu členom KR STU. Zaujímal sa tiež, či študenti, ktorí sa hlásia na 2. a 3. stupeň štúdia sú 
absolventi STU alebo aj z iných VŠ (zaujímal sa o konkrétny podiel) – uvedené bude spracované po uzavretí 2. kola prijímacieho konania 
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Predseda AS STU, prof. Peciar 
 informoval, že dňa 11.06.2021 bola doručená Advokátskej kancelárii Juraja Trokana výzva na vyjadrenie sa ku kasačnej 

sťažnosti v žalobe žalobcu prof. Fikara voči žalovanému STU v Bratislave - Akademický senát (vo veci odvolania žalobcu z 
funkcie rektora) proti uzneseniu Krajského súdu Bratislava zo dňa 30.03.2021 (odmietnutie žaloby) 

 informoval, že dňa 16.06.2021 bolo doručené Advokátskej kancelárii Juraja Trokana rozhodnutie vo veci žalobkyne prof. 
Bielikovej voči žalovanému STU v Bratislave (vo veci zosúladenia vnútorných predpisov FIIT STU pre voľby do AS FIIT STU); 
Krajský súd žalobu odmietol 

 informoval, že dňa 13.06.2021 doručil prof. Moravčíkovi výsledky prešetrenia možného porušenia zákona o slobodnom prístupe 
k informáciám Legislatívnou komisiou AS STU (žiadosť Mgr. Nádaského vo veci odmien z Fondu rektora v roku 2020) a požiadal 
ho o nápravu, aby sa predišlo podaniu správnej žaloby voči STU - prof. Fikarovi 

 informoval, že dňa 18.06.2021 sa študent Eke písomne vzdal s okamžitou platnosťou mandátu senátora v AS STU, čo doplnil 
zverejneným škandalizovaním AS STU v médiách a uvedením nepravdivých a klamlivých tvrdeniach o pomeroch v AS STU 

 informoval o disponovaní právnymi stanoviskami k problému možného znefunkčnenia AS STU z dôvodu vzdania sa mandátu 
niektorého z členov, ktoré boli po medializácii problému zaslané na ministerstvo školstva a o požiadaní štátneho tajomníka 
MŠVVaŠ SR dňa 18.06.2021 o stanovisko ministerstva k uvedeným právnym stanoviskám, 

 pozval členov kolégia rektora na predstavovanie kandidátov na rektora STU v Aule na Mýtnej ulici dňa 21.06.2021 o 13:00 hod. 
 
Dekan Šooš 

 upozornil, že knižničný informačný systém ARL je podľa jeho informácií sčasti zablokovaný, uviedol, že na základe komunikácie 
so spoločnosťou Cosmotron Bohemia, s.r.o., nie je údajne podpísaná zmluva - požiadal o preverenie situácie 

 
Dekan Gatial  

 zaujímal sa o stav nerozdelených finančných prostriedkov určených na postdoktorandské pobyty a podporu H2020 
o  kvestorka informovala, že zdroje boli rozdelené – podklady budú zaslané tajomníkom a dekanom jednotlivých fakúlt 

 
V závere prorektor Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora, poďakoval prítomným za účasť na rokovaní a ukončil 6. zasadnutie 
Kolégia rektora STU.  
 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 

 
 
Zapísala: 23.6.2021      Zápisnicu overil: 24.6.2021 
Erika Jevčáková, BSBA , v. r.      prof. Ing. Alojz Kopáčik, v. r. 

Jún 28.6.2021 
V STU 09:00 8:30 menovanie docentov 

AS STU 14:00 Voľby rektora 


